
Wij als online ondernemers in de branche voor elektronische sigaretten, vrezen dat wij na 
invoering van dit verbod onze activiteiten zullen moeten staken. Onze onderneming draait 
momenteel op ongeveer 10 FTE en hierdoor zullen deze mensen hun baan gaan verliezen. 

Door de invoering van dit verbod zullen er dus maatschappelijke gevolgen zijn voor de 
mensen werkzaam in deze branche.

Als mensen werkzaam in deze branche erkennen wij de problematiek waar op wordt 
gedoeld met deze wetgeving. Zo is het momenteel te makkelijk voor jongeren om online een 
bestelling te plaatsen bij een webwinkel en op deze manier e-sigaretten of toebehoren aan 
te schaffen. Echter zal een verbod als deze, alleen maar in de hand werken dat mensen e-
sigaretten en e-liquid via buitenlandse webwinkels gaan bestellen. Waarmee er dus geen 
controle is op de kwaliteit van de producten. Het is helaas een illusie dat de online handel 
stopt bij onze landsgrenzen.

Wanneer we kijken naar de huidige wetgeving omtrent de elektronische sigaret en verkoop 
op afstand, kan er naar ons idee beter worden gekeken naar het voorbeeld vanuit de 
alcohol. Deze verplichten een zogenoemde gewaarborgde werkwijze. Hiermee dient de 
ondernemer de procedure van bestellen, verzenden en afleveren zo af te stemmen dat het 
onmogelijk wordt gemaakt voor een persoon beneden de 18 jaar om deze producten aan te 
schaffen en te laten leveren. Dit is mogelijk door partners in de hand te nemen voor 
bijvoorbeeld een controle aan de deur. Daarnaast is het bijvoorbeeld mogelijk om ook online 
een sluitend legitimatie verificatiesysteem op te zetten via de bank.

Wij zijn er daarnaast van overtuigd dat iedere Nederlander een evenredige toegankelijkheid 
moet kunnen hebben tot deze schade reducerende producten. Voor veel mensen is het door 
medische of psychische klachten onmogelijk om een winkelruimte te bezoeken. Hierdoor 
zullen deze mensen sneller teruggrijpen naar het gebruik van tabak. Dit doordat tabak in 
vele malen beter toegankelijk is voor deze mensen.

Dit is een veel betere wijze om dit probleem aan te pakken. Op deze wijze zorgen we er voor 
dat de Nederlandse consument, veilige en gecontroleerde producten aan kan schaffen.  

De overheid handelt momenteel veel te ondoordacht. Wij vinden dat alle aspecten omtrent 
de elektronische sigaret en verkoop op afstand bekeken dienen te moeten worden. De 
gevaren van dit wetsvoorstel zijn namelijk enorm en kunnen een enorme schade toebrengen 
op de gezondheid van een groot aantal Nederlanders. We kunnen pas over enkele decennia 
gaan oordelen wat de resultaten zullen zijn geweest van deze wet. Wanneer we zien dat het 
aantal roker gerelateerde ziektes hoog blijven in verhouding tot het verenigd koninkrijk, 
hoop ik dat onze staats secretaris op dat moment ook de verantwoordelijkheid wilt nemen 
van dit mogelijk fiasco.

Dus samenvattend. Een mogelijk verbod als deze heeft als gevolg

- Meer illegaliteit
- Minder controle op kwaliteit
- Minder belastinginkomsten



- Slechtere toegankelijkheid voor kwetsbare mensen voor schade beperkende producten
- Grotere gevaren voor jongeren met betrekking tot slechte kwaliteit producten

- Oplossing: Geborgde werkwijze vergelijkbaar met alcohol branche


